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روی موج کوتاه

رئیس جمهور گفــت: ما می گوییم 
بیاییم در ایــن مبارزه با فســادی که 
از سال ۹۲ شــروع کردیم و الحمدالله 
بعضی دیگر هم آمدند و کمک می کنند، 
قاطعانه عمل کنیم و  این مبارزه با فساد 
را تبدیل به اختلاف نکنیم؛ بلکه تبدیل 

به وحدت کنیم.
حســن روحانی روز چهارشنبه در 
جلسه هیات دولت تصریح کرد: اگر دیده 
شود همه جناح ها، گروه ها و تفکرها و هر 
فردی که فساد کرده پای میز محاکمه 
است ، این وحدت ایجاد می کند اما اگر 
ببینیم یک عده آن گوشه و کنار پرده ای 
رویشان کشیده اند و یک عده پای میز 
محاکمه اند،  آن موقع دعوا می شــود و 

نباید اجازه داد دعوا شود.
وی بــا طلــب آمــرزش بــرای 
درگذشــتگان حادثه زلزله در استان 
آذربایجان شــرقی و آرزوی صبر برای 
خانواده های آنــان و همچنین طلب 
سلامتی و شفا برای مصدومان، تاکید 
کرد که همه باید تلاش کنیم مشکلات 
مردم ایــن مناطق زلزلــه زده را که در 
ســرمای این فصل در شرایط سختی 
زندگی می کنند،  در اســرع وقت حل 
کنیم. روحانــی با تاکید بــر اینکه » 
شرایط زندگی راحت تر مردم مناطق 
زلزلــه زده آذربایجان شــرقی را در 
این زمستان ســرد، باید خیلی سریع 
فراهم کنیم«، تصریح کرد: در هوای 
ســرد آن منطقه، زلزله زدگان نباید 
در زیــر چــادر بمانند و یکــی از راه 
هــای نزدیک بــرای کمک رســانی 
این اســت کــه بــرای آنهــا خانه و 

 اتاقی اجــاره کنند و ما اجــاره آنها را 
خواهیم پرداخت.

برای اسکان زلزله زده ها به صورت 
استیجاری به فوریت عمل شود

رئیس جمهور تاکید کرد: از وزارت 
کشور ، ستاد بحران و از همه دستگاه ها 
می خواهم که برای اسکان زلزله زده ها 
به صورت استیجاری به فوریت عمل 
شود و بعد اقداماتی نظیر آواربرداری، 
خاکبرداری و طراحی را انجام دهند و 
مردم باید احساس کنند تنها نیستند 
و همه در کنارشان هستند و در اسرع 
 وقــت خانه هــای آنها بهتــر از قبل 

ساخته می شود.
روحانی با بیان اینکــه از لحظه و 
ساعت اول، همه مسئولین و مقامات 
کشــوری و محلــی، وزارتخانه های 
مختلف و ســتادهای گوناگون برای 
درمان، آواربرداری و اســکان موقت 
مردم در صحنــه حضور داشــتند، 
اظهارداشت: از همه تشکر می کنم که 
در زمان کوتاهی آب، برق، گاز و همه 
امکاناتی که از دسترس خارج شده بود 

را در دسترس قرار دادند.
رئیس جمهــور بــا قدردانــی از 
مسئولین، نیروهای مســلح، صدا و 
سیما و رســانه ها و همه آنهایی که در 
این راســتا کمک کردند، گفت: این 
جای افتخار برای ملت و تاریخ ما است 
که هر کجا مشــکلی برای گروهی از 
مردم پیش می آید، مردم به گونه ای 
عمل می کننــد که نشــان می دهد 
بنی آدم، اعضای یــک پیکرند و این 
جزو افتخارات اخلاقی و فرهنگی ما و 

جزو همان میراث پیامبر)ص( و امام 
صادق)ع( است.

 همه باید آستانه تحمل خود 
را بالا ببریم

روحانی در بخش دیگری از سخنان 
خود با تاکید بر ضرورت حفظ وحدت و 
آرامش در کشور اظهارداشت: همه باید 
آستانه تحمل خود را بالا ببریم همانطور 
که وقتی به دولت و دستگاهی انتقادی 

می کنند آنها را تحمل می کنیم.
وی به وظایف رئیس جمهور طبق 
قانون اساسی اشاره کرد و گفت: ممکن 
اســت بعضی ها از اجــرای این وظیفه 
خوشحال باشند و یا نباشند، از قدیم به 
ما گفتند، الحق مُر. حق مزه اش اول یک 
مقدار تلخ است اما مزه اش بعداً شیرین 

می شود.
 مردم حق دارند بدانند سود 
این ۲میلیارد دلار، چه شد

رئیس جمهوری با بیان اینکه باید 
متحد بوده و وحدت داشــته باشــیم، 
گفت: رئیس جمهور نمی تواند بگذرد و 
بحث این ۲ میلیارد و ۷۰۰ میلیون دلار 
را بار دهم است که تکرار می کنم و طی 
چند سال گذشته مداوم گفته ام. مردم 
حق دارند که بدانند این ۲ میلیارد و ۷۰۰ 
میلیون دلار، ســودش چه شد و پشت 

پرده چه کسانی بودند.
روحانی خاطر نشــان کرد: این را 
۳ سال پیش در سخنرانی ام گفتم که 
اگر شما یکی را بگیرید و اعدام کنید 
کار درست نمی شود و ما دنبال اعدام 
نیستیم بلکه دنبال پول هستیم. این 
پول کجاست؟ این که بد نیست و همه 

باید خوشحال بشویم و فکر کردم این 
را بگویم همه خوشــحال می شــوند 
و می گوینــد ایــن عیبی نــدارد که 
رئیس جمهور که طبق قانون اساسی 
مســئول اجرای این قانون و احقاق 
حقوق مردم است، می گوید حساب و 

کتاب این پول ها روشن شود.
حرف هایم درباره دو میلیارد دلار 

تازه نیست 
رئیس جمهــور تصریــح کــرد: 
می گویند چرا رئیس جمهور تازه گفته 
است! ما تازه گفتیم؟ این ۲ میلیارد دلار 
را چند سال پیش در شورای امنیت ملی 
تصویب کردیم و چند سال پیش وزیر 
اقتصاد زمان ما به قوه قضائیه نامه رسمی 
نوشته است. این تازه نیست بلکه همه 
تکرار مکررات است منتها گرفتاری های 
ما زیاد است و حافظه ما یک کم مشکل 

پیدا کرده، یادمان می رود!
روحانی اظهارداشت: خود من اینها 
را بارها و در سخنرانی های متعدد گفتم و 
باز هم خواهم گفت تا روزی که حل بشود. 
حل که شــد آن وقت می آییم از همه 

آنهایی که مشــکل را واقعاً حل کردند، 
تشکر می کنیم.

رئیس جمهــور گفــت: یکی ۲۶۰ 
میلیون دلار و دیگــری۴۲۰ الی۴۳۰ 
میلیون دلار از ما نفت بــرده پولش را 
نداده است . بیایید حساب پس بدهید 
این حدود ۷۰۰ میلیون دلاری که نفت 
ما را بردید ،چه کار کردید؟ این که عیبی 
ندارد. ممکن است بیایید حساب پس 
بدهید ما شما را تشویق کنیم و بگوییم 

شما کارهای خوبی کردید.
در مسأله انتخابات نمی توانم 

واقعیت ها را نگویم
روحانی با اشاره به نامه نگاری هایی 
که از ســال اول ریاست جمهوری دوره 
یازدهم برای مشخص شدن سرنوشت 
پول این نفت و ســود آن نوشته است ، 
گفت: مقام معظم رهبری به من فرمود 
اینهایی که شما می گویید حق شماست 
و اینها باید به شما جواب بدهند و بگویند 
چه کردند، این دســتور آقا، اســلام و 

قانون است.
رئیس جمهور افزود:  ممکن اســت 
طرف هــا بیایند و بگویند ایــن پول را 
درکجا و طبق قانــون صرف کردیم. ما 
که نمی گوییم حتماً محکوم شوند، ما 

می گوییم روشن شود.
روحانی با بیان اینکه »رئیس جمهور 
در مســایل عمومی کشور یک وظیفه 
ســنگینی دارد و  ناراحت نشویم و من 
در مسأله انتخابات نمی توانم واقعیت ها 
را نگویم«، گفت: انتخابات سرنوشــت 
مردم است. همه باید پای صندوق بیایند 
و  اگر مشکلی را حس کنم، خواهم گفت، 
نامه خواهم نوشت و تذکر قانون اساسی 
خواهم داد. این تا روزی که هستم وظیفه 

من است.
 برای ما بسیار مهم است که 
پول مردم به خزانه برگردد

رئیس جمهــور گفــت: بنابراین، 
همدیگر را تحمل کنیم. دوران، دوران 
وحدت و یگانگی و ایســتادگی در برابر 
آمریکاست و همانطور که در یزد گفتم 
به مسئولین محترم و به وزیران نفت و 
اقتصاد، بانک مرکزی و رئیس سازمان 
برنامه و بودجه تأکید می کنم موارد را به 

مردم دقیق اعلام کنند.
روحانی بــا تاکید بــر اینکه »ما 
قضاوت نمی کنیــم، اعلام می کنیم و 
می گوییم اینقدر پــول طلبکاریم«، 
گفت: ۲ میلیارد دلار پول ما چه شده 
است، بیایند رسیدگی کنند. ان شاء 
الله امیدواریم هیچ کس محکوم نشود 
ولی  برای ما بسیار مهم است که پول 

مردم به خزانه برگردد.

مدیر کارخانه ای در یزد گفت که 
این کارخانه مرهون برجام است

روحانی در ادامه ســخنان خود با 
اشاره به انجام سفر اســتانی به استان 
های یزد و کرمان در روزهای گذشته، 
گفت: لازم می دانم از مردم یزد و کرمان 
بخاطر استقبال، حضور، تلاش مردم و 
مخصوصاً افتتاح هایی که در این استان 

شاهد بودیم، تشکر کنم .
رئیس جمهور پروژه هــای افتتاح 
شده در این دو استان را یک پاسخ بسیار 
قاطعی به کاخ ســفید دانست و افزود: 
افتتاح کارخانه ها، سرمایه گذار ی ها و 
تلاش  های انجام شده در این دو استان 

خیلی ارزشمند بود.
روحانی بــا تبریک بــه وزیر امور 
خارجه به خاطر این افتتاح ها، اظهار 
داشت: هر کارخانه بزرگی که افتتاح 
کردیم، مدیر کارخانــه گفت که این 
کارخانه مرهون برجام است. در همه 
کارخانه هایی که افتتاح شد و بازدید 
کردیم مدیر کارخانــه گفت قطعات 
مهم که بیــرون مانده بود بــا توافق 
برجام  وارد کشــور شد و این کارخانه 
ساخته شد و اگر برجام نبود امروز این 

کارخانه افتتاح نمی شد.
رئیس جمهــور بــا بیــان اینکه از 
دیدن کارخانه توربین سازی یزد واقعا 
افتخار کردم و این جای مباهات است 
، گفت: این به معنای آن است که مسیر 
نظام جمهوری اســلامی ایران و دولت 
یک مســیر صحیح و درستی است که 

انتخاب کرده است.
رئیس جمهور ادامه داد: یک عده 
که وضع شان خیلی خوب است و قلم 
و بلندگو دست شــان است هر گوشه 
تهران برای خودشــان داد می زنند و 
می گویند وضع مردم خراب است. بله 
وضع مردم خوب نیســت  ولی به این 
حرف ها به شما نیامده است. می دانیم 
حقوق تان چقدر اســت، خانه هایتان 
کجاست و ســوابق تان را بلدیم. شما 

نمی خواهد اینطور حرف بزنید.

رئیس جمهور در جلسه هیئت دولت:

مبارزه با فساد را تبدیل به اختلاف نکنیم

خبر

سخنگوی وزارت امور خارجه گفت: جمهوری 
اســلامی همواره بر اهمیت گفت وگو و مذاکره 
سیاسی به عنوان تنها راه حل مشکلات و مسائل 
منطقه تاکید داشته و از همه توان خود برای ایجاد 
فضای گفت وگو بین کشورهای منطقه استفاده و 

در این عرصه پیش قدم بوده است.
سیدعباس موســوی در پاســخ به پرسش 
خبرنگاران در خصوص اظهارات یک مســئول 
اماراتی مبنی بر عدم تمایل این کشور بر تشدید 
بحران و حل مشکلات بر اساس گفتگو و اجتناب 

از وقوع جنگ در منطقه اظهار داشت: جمهوری 
اسلامی همواره بر اهمیت گفتگو و مذاکره سیاسی 
به عنوان تنها راه حل مشکلات و مسائل منطقه 
تاکید داشته و از همه توان خود برای ایجاد فضای 
گفت وگو بین کشورهای منطقه استفاده و در این 

عرصه پیش قدم بوده است.
وی افزود: پیشنهاد »تشکیل مجمع گفتگوهای 
منطقه ای« و »پیمان عــدم تجاوز « و همچنین 
نهایتا رونمایی از »پویش صلح هرمز« در هفتاد 
و چهارمین نشســت مجمع عمومی ســازمان 

ملل توسط رئیس جمهور اســلامی ایران در این 
چارچوب است.

ســخنگوی وزارت امور خارجه  با اشــاره به 
ارائه »پویش صلح هرمز« به ســران کشورهای 
حاشــیه جنوبی خلیج فــارس و عــراق افزود: 
این طرح بر امنیت مشــترک ما و کشــورهای 
همســایه مبتنی بر پایبندی به اصول مشترک 
از جمله خــودداری از تهدید به اســتفاده از زور، 
حل بحرانها به شکل مســالمت آمیز، احترام به 
حاکمیت کشورها و خودداری از دخالت در امور 

 داخلی کشورها و حق تعیین سرنوشت ملت ها 
تاکید دارد.

موســوی با تصریح  این نکتــه که جمهوری 
اســلامی ایران معتقد اســت با آغاز این فرایند 
ضمن احترام به اختلاف نظرها، منافع مشترک 
همۀ کشــورهای منطقه تأمین می شود افزود: 
جمهوری اسلامی ایران امیدوار است کشورهای 
منطقه با پذیــرش پویش صلح هرمز و شــروع 
گفتگوهای جامــع و فراگیر منطقه ای،  ریشــه 
اختلافــات در این منطقــه را بخشــکانند و در 

 راستای حل بحران های منطقه گام های عملی،
 جدی و موثر بردارند.

موسوی مطرح کرد؛

ایران برای ایجاد فضای گفت وگو  بین کشورهای منطقه پیش قدم بوده است
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تماشا کنید: چشم تان روشن 
برادران اصولگرا !

ســایت خبری »انتخاب«  با ارائــه گزارش 
ویدیویی از مســتندی درباره یک پورن استار؛ از 
استاندارد دوگانه اصولگرایان در این زمینه انتقاد 
کرد و نوشت: »۲۰ آبان ۹۸ مستند »ایکسونامی« 
درباره خاطرات یک پورن استار در تهران، مشهد و 
اصفهان به نمایش درآمد. مستندی مورد حمایت 
تمام و کمال اصولگرا ها که حتی در شهر مشهد 
که برگزاری کنســرت در آن امکانپذیر نیست 
هم مجوز اکران گرفته اســت.« یادآور می شود، 
مستند ایکسونامی به کارگردانی محسن آقایی 
و تهیه کنندگی محمدرضا بورونی داستان یک 
پورن استار آمریکایی و تجربه او برای رسیدن به 
آزادی های جنسی در ایالات متحده را برای مردم 

ایران روایت می کند.
    

 آمریکا وضعیت اضطرار ملی 
علیه ایران را تمدید کرد

کاخ سفید در بیانیه ای وضعیت اضطرار ملی 
در رابطه با ایران را طبق قانون اجرایی ۱۲۱۷۰ 
تا سال ۲۰۲۰ تمدید کرد. دفتر رئیس جمهوری 
آمریکا اعلام کرده است که دونالد ترامپ با اعلام 
اینکه روابط بــا ایران هنوز بــه حالت عادی باز 
نگشــته و روند اجرای توافق الجزایر هنوز ادامه 
دارد، فرمان اعلام وضعیــت اضطراری ملی در 
مورد ایران و محدودیت های ناشــی از آن را به 

مدت یک سال دیگر تمدید کرده است.
    

طرح پرونده دو میلیارد دلاری 
در شورای امنیت ملی 

وزیر اقتصاد از مطرح شدن پرونده دو میلیارد 
دلاری دولت یازدهم در شورای امنیت ملی خبر 
داد. به گزارش ایلنا، فرهاد دژپســند در حاشیه 
جلســه دیروز هیات دولت دربــاره پرونده دو 
میلیارد دلاری که رئیس جمهور در ســخنرانی 
خود در یزد به آن پرداخــت، گفت: این پرونده 
در شورای عالی امنیت ملی مطرح و کمیته ای 
تشــکیل شــد و طیب نیا، وزیر اقتصاد دولت 
یازدهــم، موضوع را به تفصیل و با شــرح نکات 
به قوه قضاییه منعکــس  و مدارک لازم را به این 

قوه ارائه کرد.
    

 محسن رضایی اموالش را 
اعلام کرد

محســن رضایــی،  دبیر مجمع تشــخیص 
مصلحت نظام و برخی از اعضای مجمع با حضور 
در دفتر موقت »ثنا« مستقر در مجمع تشخیص 
مصلحت نظام، در سامانه ثبت دارایی مسئولان 

جمهوری اسلامی ایران ثبت نام کردند.
    

 واکنش روسیه به گزارش 
سازمان ملل در مورد ایران

روسیه به گزارش سازمان ملل در مورد ایران 
واکنش نشان داد. به گزارش ایلنا به نقل از تاس، 
ســرگئی ریابکوف، معاون وزیر خارجه روسیه، 
در مورد گزارش تازه سازمان انرژی اتمی گفت: 
نیازی به جنجال آفرینی سیاسی جدید درباره 
مســائلی که در مورد ایران رخ داده نیست؛ اما 
طرف های ماجرا باید توضیحات کاملی در این 

خصوص بدهند.
    

وزیر کشور:
 لازم باشد شب انتخابات هم 
استانداران را تغییر می دهم

وزیر کشور در حاشیه جلســه دیروز هیات 
دولت، در واکنش بــه انتقادات دبیر شــورای 
نگهبــان به تغییــر اســتانداران و فرمانداران، 
تأکید کرد: قبلا گفته ام که اگر لازم باشد در شب 
انتخابات هم این کار را انجام می دهم. به گزارش 
ایسنا، عبدالرضا رحمانی فضلی یادآور شد: وزیر 
کشور براساس قانون و بنابر وظیفه ای که دارد هر 
زمان که احساس کند منافع مردم، اجرای قانون 
و انجام ماموریت ها و مسئولیت ها در جابه جایی 
استانداران و فرمانداران است، حتما این کار را 

انجام می دهد.
    

بازداشت رئیس شورای شهر 
رودهن به اتهام دریافت رشوه

رئیــس شــورای شــهر رودهن بــه اتهام 
دریافت رشوه بازداشت شــد. به گزارش ایلنا، 
حجت الاسلام تقیان، رئیس حوزه قضایی بخش 
رودهن در این باره گفت: در راستای رسیدگی 
به پرونده تخلفات شــهرداری و شــورای شهر 
رودهن، رئیس شــورای شــهر رودهن به اتهام 

دریافت رشوه بازداشت شد.

 بحث این ۲ میلیارد و ۷۰۰ 
میلیون دلار را بار دهم است 

که تکرار می کنم و طی 
چند سال گذشته مداوم 

گفته ام. مردم حق دارند که 
بدانند این ۲ میلیارد و ۷۰۰ 
میلیون دلار، سودش چه 

شد و پشت پرده چه کسانی 
بودند

انتخابات سرنوشت مردم 
است. همه باید پای صندوق 
بیایند و  اگر مشکلی را حس 

کنم، خواهم گفت، نامه 
خواهم نوشت و تذکر قانون 

اساسی خواهم داد. این تا 
روزی که هستم وظیفه من 

است

وکیل مدافع محمدعلی نجفی گفــت: در نظریه جدید 
کارشناسی ) اسلحه و پزشــکی قانونی( ۱۷ مورد ایراد و ابهام 

وجود دارد و ما این ابهامات را به دادگاه اعلام کردیم.
حمید گودرزی در گفت و گو با ایسنا در این باره اظهار کرد: 
دادگاه باید ظرف مهلت ۷ روزه مقــرر تقاضای رفع ابهام ما را 
پاسخ دهد ولی متاسفانه علاوه بر اینکه هنوز نظر دادگاه درباره 
پذیرش رفع ابهام اعلام نشده اســت، زمان رسیدگی مجدد 

پرونده را  در ۶ آذرماه تعیین کرده و به ما ابلاغ هم شده است.

وی افزود: به عنوان مثال یکی از ایرادات ما این است که  ۶ 
کارشناس )۳ نفر کارشناس پزشکی قانونی و ۳ نفر کارشناس 
اسلحه( را تعیین کردیم ولی ۵ کارشناس نظر داده  و نظر نفر 

آخر ضمیمه نظریه کارشناسی نیست.
گودرزی با بیان اینکه نظریه کارشناسان اسلحه و پزشکی 
قانونی  کلی است، گفت: کارشناسان اسلحه و پزشکی قانونی 
مشترکاً یک نظر را اعلام کرده اند  و همه زیر آن را امضا کردند؛ 
در حالی که نظر هر کارشناس باید جداگانه اعلام شود. زیرا به 

طور طبیعی کارشناس پزشکی قانونی نمی تواند درباره مسائل 
مرتبط با اسلحه و نحوه شلیک گلوله و بالعکس آن نظر بدهد.

وکیل مدافع محمدعلی نجفی تصریح کرد: یکی دیگر از 
ابهامات در نظریه این است که گفته اند  شلیک گلوله در داخل 
وان بوده است؛ یعنی گفته اند مرحوم میترا استاد به عقب رفته 
و داخل وان افتاده است و بعد گلوله به بدنش اصابت شده است 
؛ در حالی که اگر چنین بود داخل وان باید پر از خون می شد اما 
قطرات و لکه های ناچیزی از خون داخل وان بوده  اســت که 

نشان می دهد اصابت گلوله خارج از وان بوده  است.
وی افزود: دیوان عالی کشور در نقصی که بیان کرده سوال 

مهمی دارد و گفته که »باید تصویر روشنی از علت اینکه اعلام 
شده گلوله به دست و سپس به قفسه سینه اصابت کرده برای ما 
روشن شود و چه دلیلی دارید که چنین استدلالی می کنید؟« 
دیوان عالی کشور صراحتاً پاسخ به این موضوع را خواسته است. 
قاضی محمدی کشکولی نیز دقیقاً از کارشناسان خواسته در 
همین مورد نظر بدهند اما کارشناسان در این ارتباط نظری 
نداده اند. وکیل مدافع محمدعلی نجفی گفت: در نظریه  قبلی 
می گفتند که گلوله مستقیم شلیک شده ولی الان نظریه این 
است که  گلوله غیرمستقیم اصابت شده  است که در مبحث شبه 

عمد جای دفاع را باز می کند ولی ابهاماتی دارد.

گودرزی به ایسنا خبر داد

۱۷ مورد ابهام در نظریه جدید کارشناسی پرونده نجفی


